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Inleiding 
 
De kascommissie Buurtstroom voor het boekjaar 2022 bestaat uit Sander Ekstijn en Willem 
Eijdems.  
 
Op 28 april heeft de kascommissie kennis gemaakt met penningmeester Rama Jagerman op de 
locatie van Energie-U. Vervolgens is er op 5 mei en 16 mei digitaal overleg gevoerd met Rama 
Jagerman en de boekhouder van Buurtstroom Karen Pleit. 
 
Tijdens de 1e bijeenkomst heeft de kascommissie een uitgebreide toelichting gevraagd en 
gekregen op de belangrijkste elementen uit de jaarstukken.  
Als voorbereiding op de 2e bijeenkomst heeft de kascommissie extra digitale documenten 
ontvangen via DropBox die een duidelijk beeld gaven over de achterliggende financiële 
administratie bij de totstandkoming van de jaarrekening. 
Tot slot zijn er steekproefsgewijs enkele factuur boekingen gecontroleerd als ook de afschriften 
van de Triodos en Rabobank op 31-12-2022. 
 

Taakopvatting 
 
De commissie heeft zichzelf ten doel gesteld de volgende punten te onderzoeken/controleren:  
 
1. Financieel verslag correct, volledig, actueel, waarderingsgrondslag 
2. Financieel verslag toereikend, niet te veel, niet te weinig, toegankelijk  
3. Risico’s voor de coöperatie  
4. Vergelijk met vorig jaar, zijn de aanbevelingen van vorig jaar opgevolgd  
5. Is er sprake van een gezonde onderneming (liquiditeit en solvabiliteit) 
6. Naleving wettelijke en andere bepalingen  
 

Verslag commissie 
 
AD 1. Financieel verslag correct, volledig, actueel 
 
De Kas Commissie heeft duidelijke antwoorden en toelichtingen gekregen op alle vragen.  
De boekhouding ziet er keurig uit. Alles is uitstekend gedocumenteerd en de extra Excel 
overzichten maken duidelijk hoe de bedragen op de jaarrekening tot stand kwamen bijvoorbeeld 
de verdeling van leden-fees, de ontvangen en terug te betalen subsidies, de kosten voor 
professionalisering etc. 
Een steekproef van factuurboekingen en de bankafschriften (Triodos en Rabobank) heeft geen 
onvolkomenheden opgeleverd. 
 
AD 2. Financieel verslag toereikend  
 
De presentatie van financiële gegevens en de vraag : “teveel of te weinig informatie” is met name 
besproken wat betreft het financieel overzicht per paneel. Daarbij zijn verschillende layout’s 
vergeleken en zijn we tot een ‘inkorting’ gekomen in vergelijking met het vorige jaar. 
Wij waarderen de inzet om het elk jaar beter te willen doen en mochten er aan bijdragen! 
 
AD 3. Risico’s voor de coöperatie  
 
A. Wat betreft de opbrengsten  
De opbrengsten uit stroomlevering zijn in 2022 flink gestegen en blijven naar verwachting aan de 
hoge kant vergeleken met de jaren 2017 t/m 2021. 
In 2023 verwachten we ook nog een extra eenmalige uitkering vanuit OM van € 15.000.  



Alles samen ziet de opbrengst voor zowel de leden als de coöperatie er komend jaar gunstig uit. 
Het vooruitzicht is dat leden hun panelen binnen de geplande tijd gaan terugverdienen. 
 
B. Wat betreft centrales draaiend houden  
De monitoring van de centrales is in 2022 aangepast waardoor storingen sneller en 
automatisch/beter worden gesignaleerd. Dit vermindert het risico op onopgemerkte uitval. 
 
C. Wat betreft het verstevigen van de organisatie  
Het subsidiegeld van de provincie is aangewend voor het professionaliseren – en verstevigen - 
van onze organisatie. Deze activiteiten zijn inmiddels afgerond en keurig verrekend in 2022. 
 
D. Wat betreft de groei van onze coöperatie 
Dat risico is moeilijk in te schatten. Er is hoop op twee nieuwe centrales in 2023-2024. “De Bron” 
in Amersfoort en een nieuwe centrale in Utrecht. Er is een business case voor de nieuwe SCE 
regeling die er goed uitziet. Er is kapitaal op onze eigen rekeningen beschikbaar voor de 
ontwikkeling van nieuwe centrales onder de nieuwe regeling waardoor het oprichten van een 
nieuwe coöperatie voorlopig nog even kan wachten. 
Voor de verdere toekomst blijft het beleid van de overheid onzeker. De SCE regeling zou beter 
zijn dan de oude, maar dat zien we nog niet terug in de projecten die landelijk tot uitvoer komen. 
  
AD 4. Aanbevelingen vorige jaren  
 
A. De belangrijkste aanbeveling in de twee voorgaande jaren was om de mogelijke (financiële) 
consequenties van het gelijktijdig gebruik maken van zowel de oude regeling (bestaande 
projecten) als de nieuwe regeling (nieuwe projecten) goed in kaart te brengen voor de leden. 
Deze aanbeveling is niet ter uitvoer gebracht omdat het nog niet nodig was. Op de aanstaande 
ALV zal het bestuur de opening van nieuwe centrales en de mogelijke consequenties daarvan 
toelichten. 
 
B. Een aanbeveling uit voorgaande jaren was: “houdt de overschrijding van het Deposito 
garantiestelsel van € 100.000 in de gaten. Er is een lichte overschrijding op de Rabobank 
rekening.  
We nemen deze aanbeveling over. 
  
AD 5. Is er sprake van een gezonde onderneming  
 
Gezien de (boekhoudkundige) waardes van liquiditeit en solvabiliteit kan de coöperatie op korte 
en langere termijn aan haar verplichtingen voldoen en is financieel gezond. 
Wat betreft continuïteit is er ook al door Rama nagedacht over kascommissies in komende jaren. 
Plus zijn eigen functieverandering en de gevolgen. Bijzonder zorgzaam! Hulde. 
 
AD 6. Naleving wettelijke en andere bepalingen  
 
We hebben hierin geen afwijkingen vastgesteld. 
 



 

Conclusies/Aanbevelingen 
 
De conclusie van de kascommissie is dat de boekhouding er keurig uitziet en complimenten 
verdient. Er zijn geen onvolkomenheden geconstateerd. 

 
De commissie beveelt aan: 
 
Ga vooral zo door! 
 
Wat betreft het overzicht per paneel: Wellicht is er een verbetering mogelijk in de ForSur 
overzichten of een samenvoeging van kWh met € overzicht in een enkele A4. 
 
Utrecht, 27 mei 2023 
 
Sander Ekstijn      Willem Eijdems 
 
 
 


